
-Dersom det fortsatt vil bli arbeida med denne vegen som tilkomstveg til dette hyttefeltet, vil SBI

kreve at kommunen kjem  på  synfaring igjen. Då dei sist var på synfarin (2015) gjekk dei einstemmig

mot etter å ha sett dei faktiske forholda  på  staden.

-SB1 er ikkje ute etter &stoppe prosjektet, men meiner det ma vera ei mykje bedre lysing med veg

frå Haugstad, Her kan vegen kombinerast som skogsveg/ tilkomstveg, og den kan leggast fint i

terrenget, og vil ikkje vera synleg fra sjoen.

Leiar i Snekkevika Båt og Interesselag

Terje Halland
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